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ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici konaného 

dňa 14. decembra 2022 o 17.00 hod. v sále KD v Spišskej Teplici. 

 

Prítomní poslanci: podľa priloženej prezenčnej listiny. Starosta obce privítal všetkých 

prítomných, prítomní boli 9 poslanci a obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať 

sa, oboznámil  prítomných s programom. 

 

Program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnení uznesení OZ 

4. Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2022, rozpočtové opatrenia starostu, rezervný fond 

5. Návratná finančná výpomoc pre Obecné služby Spišská Teplica s.r.o. 

6. Návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO 

7. Návrh VZN o výške príspevku v školskej jedálni 

8. Stanovisko HKO k návrhu rozpočtu na rok 2023-2025 

9. Návrh rozpočtu na rok 2023-2025 

10. Prerokovanie nájomných zmlúv 

11. Prenájom a zriadenie vecného bremena na pozemky vo vlastníctve obce 

12. Prevod nehnuteľného majetku do vlastníctva Obce Spišská Teplica 

13. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

14. Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa 

15. Predĺženie platnosti dokumentu Program rozvoja obce 2016-2022 

16. Termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023 

17. Rôzne + diskusia 

18. Interpelácie poslancov 

19. Záver 
 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková,  

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo program obecného zastupiteľstva. 

2.  Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

a) Návrhová komisia: Ing. Ján Šeliga, Zdenko Cibuľa 
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 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková,  

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo členov návrhovej komisie  

Ing. Jána Šeligu a Zdenka Cibuľu. 

b) Overovatelia zápisnice: Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek 

 Zapisovateľka: Nikola Podhorská 
 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková,  

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo overovateľov zápisnice Mgr. 

Zuzanu Maškulkovú a Ing. Pavla Pinteka a zapisovateľku Nikolu Podhorskú.  

3.  Kontrola plnení uznesení OZ 

Pri kontrole plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 19. 10. 2022 starosta 

obce skonštatoval, že: 

- Uznesením č. 97 boli schválené dotácie pre jednotlivé organizácie pôsobiace 

v obci, čo bolo zapracované do rozpočtu obce pre rok 2023, 

- Uznesením č. 98 boli schválené podmienky verejného obstarávania pre zákazky 

Poskytovanie služieb v odpadovom hospodárstve, pričom cenové ponuky je možné 

predložiť do 23. 12. 2022, 

- Uznesením č. 100 bolo schválené zriadenie vecného bremena pre žiadateľa 

Autoškola Václav Šeliga_DAJA a zmluva bola podpísaná, 

- Uznesením č. 102 bolo schválené uzatvorenie nájomnej zmluvy pre žiadateľa 

Maroša Valentíka, ktorá bola podpísaná, 



3 
 

- Uznesením č. 104 bolo schválené zriadenie vecného bremena pre Mäso Tatry, 

zmluva bola takisto podpísaná, 

- Uznesením č. 105 bol schválený zámer na zriadenie vecného bremena na uloženie 

inžinierskych sietí a v dnešnom zastupiteľstve sa jedná už o jeho samotné 

schválenie, keďže sa jedná o osobitný zreteľ, ktorý podlieha dvom samostatným 

schvaľovaniam,  

- Uznesením č. 108 bolo schválené vyplatenie náhrady platu starostovi za 

nevyčerpanú dovolenku, 

- Uznesením č. 109 bolo schválené vyplatenie odmien poslancom obecného 

zastupiteľstva a zástupcovi starostu, 

- Uznesením č. 110 bola schválená jednorazová odmena pre hlavného kontrolóra 

obce. 

 

V rámci kontroly plnení uznesení pán starosta predniesol uznesenia z ustanovujúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 16. 11. 2022: 

- Uznesením č. 113 obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie poverenie poslankyne 

Mgr. Zuzany Maškulkovej zastupovaním starostu, 

- Uznesením č. 114 obecné zastupiteľstvo poverilo poslanca Mareka Červeňa 

zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

- Uzneseniami č. 115 – 120 boli obecným zastupiteľstvom schválené komisie, ich 

náplň, predsedovia a členovia, 

- Uznesením č. 121 bolo schválené uznesenie o doplnení členov komisie, ale pán 

starosta si uplatnil právo v zmysle §13 ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. a toto 

uznesenie nepodpísal, 

- Uznesením č. 122 bol určený plat starostu zvýšený o 20 % mesačne, 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie kontrolu plnení uznesení 

zo zasadnutia OZ zo dňa 19. 10. 2022. 

 

4.  Návrh na zmenu rozpočtu č. 5/2022, rozpočtové opatrenia starostu, rezervný fond 

 

4a) Návrh zmeny/úpravy rozpočtu č. 5/2022 

 

Zmeny rozpočtu sa vykonávajú na základe zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy č. 583/2004 Z. z. § 14 ods. 2. 

 Hlasovanie: 

Za: 

8 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek,  

Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Jozef Ďuriš 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo zmenu rozpočtu č. 5/2022 vo výške               

114 180,00 Eur a celkový rozpočet ostáva  vyrovnaný  

4b) Rozpočtové opatrenie starostu č. 10,11,12,13/2022 

Podľa zákona  č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, 

v znení neskorších predpisov podľa § 14, t. j. presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky. Na základe 

uznesenia č. 25/2019 Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici zo dňa 10.4.2019, boli 

schválené Zásady hospodárenia finančných prostriedkov Obce, ktoré upravujú v časti II. 

Zmeny rozpočtu. Starosta obce je oprávnený vykonávať zmeny rozpočtu bez prerokovania v 

obecnom zastupiteľstve podľa schválených pravidiel a zároveň podáva informáciu obecnému 

zastupiteľstvu o vykonaných a ním podpísaných zmenách rozpočtu v rámci jeho kompetencií 

v intervaloch raz za štvrťrok. 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie rozpočtové opatrenie 

starostu č. 10, 11, 12, 13/2022 vo výške 16 000,00 EUR v rámci schváleného rozpočtu – 

presun finančných prostriedkov 

4c) Čerpanie rezervného fondu obce 

Na základe Uznesenia č. 32/2022 a Uznesenie č.  44/2022   o prevode finančných 

prostriedkov z rezervného účtu obce   vo výške  50 000,- €  na bežný účet a na čerpanie 

kapitálových výdavkov, bol v prílohe predložený rozpis čerpania týchto finančných 

prostriedkov. 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie čerpanie rezervného fondu 

obce v celkovej výške 50 000,-  €. 

5.  Návratná finančná výpomoc pre Obecné služby Spišská Teplica s. r. o.  

Obecné zastupiteľstvo dňa 05. 05. 2021 Uznesením č. 24/2021 schválilo poskytnutie 

návratnej finančnej výpomoci pre spoločnosť Obecné služby Spišská Teplica s. r. o., IČO: 

50552597 vo výške 25 000,- € so splatnosťou do 31. 12. 2021. Dňa 15. 12. 2021 OZ schválilo 

uznesením č. predĺženie splatnosti NFV do 31. 12. 2022. 

 Hlasovanie: 

Za: 

6 
Tomáš Buc, Marek Červeň, Mgr. Zuzana Maškulková,  

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 3 Marcela Baranová, Jozef Ďuriš, Zdenko Cibuľa 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo predĺženie termínu splatnosti 

návratnej finančnej výpomoci pre spoločnosť Obecné služby Spišská Teplica s. r. o., IČO: 

50552597 vo výške 25 000,- € so splatnosťou do 30. 06. 2023. 

6. Návrh VZN o miestnom poplatku za KO a DSO 

Pán starosta sa vyjadril, že vzhľadom na zvyšujúce sa náklady na odpadové 

hospodárstvo sa spolu s poslancami usilovali nájsť možnosť ako vykryť deficit odpadového 

hospodárstva zvýšením poplatkov. Aj v ostatných obciach a mestách sa tieto poplatky zvyšujú 

ešte dramatickejšie. Nejde o populárne opatrenie, ale je nutné ho prijať, aby sme pokryli 

deficit, keďže od budúceho roka bude mať obec vysúťaženú novú firmu na zber odpadu 

a niektoré poplatky sa budú zvyšovať. Od roku 2024 bude podmienka mechanického 

spracovania komunálneho odpadu pred uložením na skládku, pravdepodobne zberové 

spoločnosti si tieto náklady zohľadnia.   

Poslanec Jozef Ďuriš položil otázku týkajúcu sa neplatičov, ktorých suma nedoplatku 

tvorí približne 50 000,- €. Chcel vedieť, či existuje možnosť niečo urobiť, aby obec vedela 

vybrať peniaze od týchto neplatičov.  

 Pán starosta odpovedal, že sa táto otázka riešila na stretnutí finančnej komisie. 

Členovia komisie dospeli k zhode, že sa tieto nedoplatky musia riešiť, pričom niektoré už boli 

zaplatené. Zamestnankyne prvého kontaktu menovite obvolávajú všetkých neplatičov, ak 

nedôjde k vyrovnaniu dlhov, bude obec nútená pristúpiť k iným opatreniam. Okrem článku 

v Teplickom spravodajcovi, bude možné odňatie vodičského preukazu majiteľovi 

nehnuteľnosti. Stále existuje možnosť začatia exekúcie, ale táto možnosť je obmedzená 

výškou nedoplatku aj zdĺhavosťou procesu. Obec na týchto nedoplatkoch pracuje. Nedoplatok 

GasOil Engineering a. s.  je starý najmenej 10 rokov a keď išla firma do konkurzu, obec sa 

prihlásila na zabezpečenie pohľadávky, ale bola tam v minulosti nezabezpečená pohľadávka, 

tým pádom sa čaká na vyriešenie tejto situácie, a či obec dostane nejaké finančné prostriedky. 

Čo sa týka PDP Spišská Teplica, svoje záväzky hradia pravidelne ku koncu roka.  

 Poslanec Jozef Ďuriš vyjadril obavu, že zvýšenie poplatkov, môže viesť k zvýšeniu 

neplatičov.  

 Starosta sa vyjadril, že u ostatných starostov sa informoval o ich výške poplatku za 

KO, pričom žiadna z okolitých obcí nemá poplatkov pod hranicou 22,- €. Poplatky za 

skládkovanie sa budú zvyšovať každým rokom a ak to nebudeme postupne zvyšovať, tak to 

obec dobehne v budúcnosti, kedy budeme nútení zdvihnúť poplatok radikálne jednorázovo.  

 Ide o nepopulárne opatrenie, ale z pohľadu obce je nevyhnutné. Každopádne pán 

starosta apeluje na všetkých, aj poslancov, aby túto osvetu šírili medzi občanmi, pretože 

jediná cesta znižovania nákladov na vývoz odpadov je poctivejšie separovanie a aj štát sa 

rozhodol, že dosiahne vyššiu vyseparovanosť cez ekonomickú politiku, lebo ak má obec 

poplatok za skládkovanie určenú štátom 18,- €/ t z dôvodu separovania v rozmedzí 40 – 50 %, 

tak o dva roky môže tento fixný poplatok byť 36,- €, o ďalší rok 64,- € a neskôr asi o 4 roky 

bude tento poplatok 200,- €. V súčasnosti je celkový poplatok za 1 t komunálneho odpadu (za 

skládkovanie) približne 100,- €, avšak ak bude jedna zložka celkovej ceny 200,- €, obce budú 

nútene pristupovať nielen k  zvýšenie poplatkov za komunálny odpad ale aj k väčšiemu 

apelovaniu na občanov aby pristupovali zodpovednejšie k separovaniu. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici v zmysle, § 4 ods. 3 písm. c), § 6 ods. 1 a 3, 

§ 11 ods. 4 písm. d), e) a g) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a v zmysle ustanovení v nadväznosti na § 83 zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady (ďalej len 

zákon o miestnych daniach a poplatku) v znení neskorších predpisov sa uznieslo na tomto 
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všeobecne záväznom nariadení (ďalej len „VZN“). Bola spracovaná analýza a prepočty 

vplyvu zvýšenia poplatkov za KO na príjmovú časť rozpočtu, pre navýšenie príjmovej časti o 

10 000,- € boli poslancom navrhnuté tieto varianty poplatkov od 01. 01. 2023: 

 

a) 27/15 €, znížený od 68 r. 

b) 28/15 €, znížený od 62 r. 

c) 26/16 €, znížený od 70 r. 

d) 27/16 €, znížený od 68 r. 

 

7 poslanci vybrali variantu c), ktorá bola zapracovaná do návrhu VZN. Návrh VZN bol 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce dňa 28. 11. 2022. 

 Hlasovanie: 

Za: 

8 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková 

Proti: 1 Ing. Ján Šeliga 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 6 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo  návrh VZN č. 5/2022 o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady s účinnosťou od 1. januára 2023. 

 

7. Návrh VZN o výške príspevku v školskej jedálni  

Zmena VZN je potrebná z dôvodu zmeny finančných pasiem vydaných ministerstvom 

školstva. Finančné pásma sa menia z dôvodu zvýšených cien potravín. Aby sa predišlo 

markantnému zvyšovaniu cien zvolili sme 2. finančné pásmo (v predošlom období sme mali 

3. finančné pásmo z troch - čiže najvyššie, v súčasnosti je na výber 5. finančných pásiem - 

zvolili sme opatrnejšie zvyšovanie cien jedla a teda 2. pásmo). Ďalšia zmena vyplýva zo 

zvýšených režijných nákladov na prípravu jedla z dôvodu vyšších cien elektriny a plynu. Po 

prepočítaní výšky nákladov v budúcom roku s počtom vydaných jedál v tomto roku stúpnu 

režijné náklady na výšku 2,20 € z pôvodných 1,80 €. Pristúpilo sa aj k zvýšeniu režijných 

nákladov na detí a žiakov z pôvodných 4,- € na 5,- € mesačne. Návrh VZN bol zverejnený na 

úradnej tabuli a webovom sídle obce dňa 28. 11. 2022. 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 6 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo návrh VZN č. 6/2022 výške 

príspevku zákonného zástupcu dieťaťa resp. žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie 

podmienok úhrady v školskej jedálni a vo výdajnej školskej jedálni pri škole 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Spišská Teplica s účinnosťou od 1. januára 2023. 

8. Stanovisko HKO k návrhu rozpočtu na rok 2023 - 2025 

V zmysle § 18 písm. f) ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

podávam „Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce Spišská 

Teplica na rok 2023.“ 

HKO obce vo svojom stanovisku uviedol, že návrh rozpočtu je spracovaný v 

požadovanej štruktúre a dostatočnom rozsahu. Existuje predpoklad, že nastaveným rozpočtom 

budú zabezpečené všetky základné funkcie samosprávy. Návrh rozpočtu ako v príjmovej tak i 

vo výdavkovej časti je akceptovateľný, je ale potrebné dodržiavanie finančnej disciplíny, 

finančné prostriedky vynakladať maximálne efektívne a hospodárne a pri tom dodržiavať 

príslušné platné zákony, nariadenia ako i VZN prijaté v obci. 

Návrh rozpočtu bol zverejnený v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení dňa 28. 11. 2022 v obci spôsobom obvyklým t. j. (úradná tabuľa, webové 

sídlo obce) v zákonom stanovenej lehote, najmenej na 15 dní pred jeho schválením v 

obecnom zastupiteľstve. Návrh rozpočtu bol prerokovaný aj na zasadnutí finančnej komisie 

OZ v Spišskej Teplici dňa 23. 11. 2022. 

Na základe uvedených skutočností odporúča Obecnému zastupiteľstvu v Spišskej 

Teplici predložený návrh rozpočtu na rok 2023 schváliť a  návrh rozpočtu na roky 2024 – 

2025 vziať na vedomie. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie Odborné stanovisko 

hlavného kontrolóra obce Spišská Teplica k Návrhu rozpočtu obce Spišská Teplica na rok 

2023. 

 

9.  Návrh rozpočtu na rok 2023 - 2025 

 

Pán starosta dal slovo p. Rybkovej, ekonómke obce, aby predniesla 4 zmeny týkajúce 

sa návrhu rozpočtu na rok 2023. Pani Rybková uviedla, že v príjmovej časti bolo doplnené na 

riadku 35 finančný príspevok na Ukrajinu, ktorý sa týka ubytovania v rodinách a to vo výške 

4 500,- €. V riadku 78 na príjmovej časti bol upravený nákup traktora z dotácie 80 000,- € 

nakoľko tieto finančné prostriedky prišli v roku 2022 a boli presunuté do riadku 82, pričom 

pôjde o prevod z minulých rokov. Prevod z minulých rokov sa bude zvyšovať o sumu  

4 500,- € územný plán obce, na ktoré obec dostala fin. prostriedky od firmy Scheidegger 

a ostáva tam aj zostatok prostriedkov základnej školy. 

Vo výdavkovej časti sa upravoval riadok č. 15 – finančný príspevok na Ukrajinu 

ubytovanie v rodinách vo výške 4 500,- € a riadok 200 územný plán obce v sume 4 500,- €. 

 

Návrh rozpočtu Obce Spišská Teplica na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 2025  

je zostavený v súlade s nasledovnými právnymi normami:  
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1. Zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

2. Zákon č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

3. Zákon č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov,  

4. Ústavný zákon č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti.  

5. Opatrenie MF SR č. MF/010175/2004-42 v znení neskorších predpisov, ktorým sa 

ustanovuje ekonomická klasifikácia rozpočtovej klasifikácie.  

6. Ostatné právne predpisy, všeobecne záväzné nariadenia Obce Spišská Teplica a 

interné smernice platné v čase predloženia návrhu programového rozpočtu. 

 

Návrh rozpočtu Obce Spišská Teplica na rok 2023 je zostavený na základe predpokladaného 

vývoja v roku 2023, na základe čerpania výdavkov a plnenia príjmov v roku 2022 a na 

základe predložených rozpočtových požiadaviek komisií a jednotlivých úsekov obecného 

úradu. Návrh rozpočtu bol prerokovaný s finančnou komisiou, riaditeľom školy, ekonómkou a 

s hlavným kontrolórom obce. Návrh rozpočtu Obce Spišská Teplica na roky 2023 – 2025 sa 

zostavuje ako vyrovnaný.  
 

Programový rozpočet obce bol vytvorený v nasledovnej štruktúre:  
 

Program č. 1: Samospráva 

Program č. 2: Bezpečnosť a ochrana 

Program č. 3: Komunikácie a doprava 

Program č. 4: Ochrana životného prostredia 

Program č. 5: Občianska vybavenosť 

Program č. 6: Odpadové hospodárstvo 

Program č. 7: Vzdelávanie 

Program č. 8: Kultúra a šport 

Program č. 9: Sociálne zabezpečenie 

Program č. 10: Výstavba a rozvoj obce 

 

Ku každému programu a podprogramu bol sformulovaný a priradený merateľný ukazovateľ, 

ktorý slúži na meranie a plnenie cieľa daného programu, resp. podprogramu. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa,  

Marek Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková,  

Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo rozpočet Obce Spišská Teplica na 

rok 2023 vo výške 3 775 309,- € ako vyrovnaný rozpočet na úrovni kategórií podľa 
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predloženého návrhu a návrh programového rozpočtu na rok 2023 a vzalo na vedomie návrh 

rozpočtu príjmov a výdavkov na roky 2024 a 2025 podľa predloženého návrhu  

10. Prerokovanie nájomných zmlúv  

Poslanec Jozef Ďuriš sa opýtal, či obec má uzatvorenú len túto jednu nájomnú zmluvu. 

Pán starosta odpovedal, že iba v tejto zmluve z roku 1999 sa hovorí o jej prerokovaní 

každoročne. Pán starosta skonštatoval, že zo strany poslancov neprišiel žiaden návrh na 

prerokovanie aj iných zmlúv. Aj novo podpísaná zmluva ohľadom prenájmu domu smútku 

má inflačnú doložku a vyzval členov finančnej komisie na prípadné prehodnocovanie aj iných 

nájomných zmlúv. 

V zmysle čl. III Zmluvy o nájme nebytových priestorov zo dňa 04. 03. 1999 a jej 

dodatkov medzi zmluvnými stranami Obec Spišská Teplica ako prenajímateľ a Jozef Šebest, 

IČO: 31238963 ako nájomca, sa zmluvné strany dohodli, že pre každý začínajúci rok  počnúc 

1. januárom a končiac 31. decembrom sa prehodnotí dohodnutá cena nájomného. 

 Hlasovanie: 

 Za: 

7 

Marcela Baranov, Zdenko Cibuľa, Marek Červeň,  

Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. Anna 

Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 1 Jozef Ďuriš 

Zdržal sa: 1 Tomáš Buc 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

 Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo výšku nájomného  5 500,- € na rok 

2023 pre nájomcu Jozef Šebest. 

11. Prenájom a zriadenie vecného bremena na pozemky vo vlastníctve obce 

 

V zmysle  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu, 

ktorý bol zverený Obci Spišská Teplica, bol  Uznesesním č.  72/2022  zo dňa 22.06.2022 

udelený súhlas na uloženie inžinierskych sietí SO 02 Vodovodná prípojka, SO 03 Prípojka 

splaškovej kanalizácie  a  SO 04 Plynová prípojka  na pozemok parc. č. KN-C 2229, druh 

pozemku, zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 3 984m
2
, zapísanej na LV č. 1 

v k.ú. Spišská Teplica a časti SO 03 Prípojka splaškovej kanalizácie  na pozemok parc. č.  

KN-C 2837 druh pozemku  ostatná plocha o celkovej výmere 3 101m
2
 zapísanej na LV č. 1 

v k. ú. Spišská Teplica, pre  stavebníka   Mäso - Tatry s.r.o., Osloboditeľov 455, 059 34  

Spišská Teplica, IČO:  31 723 217. Pre účely  stavebného konania na príslušnom 

povoľujúcom orgáne, ktorým je Okresný úrad v Poprade, odbor starostlivosti o ŽP, úsek 

štátnej vodnej  správy, nie je nepostačujúci súhlas  vlastníka pozemku na preukázanie iného 

práva k uloženiu inžinierskych sietí. Obecné zastupiteľstvo v Spišskej  Teplici na svojom 

zasadnutí dňa 19. 10. 2022 v zmysle §9 ods.  9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
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obcí v znení neskorších predpisov schválilo Uznesením č. 105/2022 zámer na zriadenie 

vecného bremena na majetok Obce Spišská Teplica  z dôvodu osobitného zreteľa. 

Dátum zverejnenia  zámeru na úradnej tabuli obce  a na webovej stránke obce (dátum 

vyvesenia: 28. 10. 2022, dátum zvesenia: 14. 11. 2022). 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo v zmysle §9a odst. 9 písm. c) 

zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov uzavretie  zmluvy 

o budúcej zmluve  na zriadenie vecného bremena  na uloženie inžinierskych sietí SO 02 

Vodovodná prípojka, SO 03 Prípojka splaškovej kanalizácie  a  SO 04 Plynová prípojka  na 

pozemok parc. č. KN-C 2229, druh pozemku, zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 

3 984m
2
, zapísanej na LV č. 1 v k. ú. Spišská Teplica a časti SO 03 Prípojka splaškovej 

kanalizácie  na pozemok parc. č. KN-C 2837 druh pozemku  ostatná plocha o celkovej 

výmere 3 101m
2
 zapísanej na LV č. 1 v k. ú. Spišská Teplica, pre stavbu stavbu: „Mäso 

Tatry“ žiadateľa Mäso - Tatry s. r. o., Osloboditeľov 455, 059 34  Spišská Teplica,  IČO: 31 

723 217, v zmysle situácie stavby vypracovanej projektantom Ing. arch. Miroslavom Dulíkom 

č. opr. 1164*AA. Jedná sa o zriadenie vecného bremena na pozemky  parc. č. KN-C 2229 

druh pozemku, zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 3 984m
2
, zapísanej na LV č. 1 

v k. ú. Spišská Teplica a  KN-C 2837 druh pozemku  ostatná plocha o celkovej výmere 3 

101m
2
 zapísanej na LV č. 1 v k. ú. Spišská Teplica. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 

zabezpečenie napojenia stavby na inžinierske siete. Vecné bremeno sa bude zriaďovať na 

dobu 30 rokov za cenu priamych nákladov s tým spojených. Rozsah vecného bremena  bude 

vymedzený  porealizačným zameraním inžinierskych sietí. 

 

12. Prevod nehnuteľného majetku do vlastvníctva Obce Spišská Teplica 

Obec plánuje vybudovať v lokalite Prašnice náučný chodník. Pre získanie stavebných 

povolení je potrebné predložiť vlastnícke, resp. iné právo k pozemkom dotknutým 

navrhovanou stavbou. Zámerom obce je odkúpiť pozemky a zrealizovať investíciu v rámci 

budovania  infraštruktúry. V rámci majetko-právneho usporiadania pozemku pod stavbou 

chodníka pre peších na ulici Družstevnej, bola  geometrickým plánom, vypracovaným Ing. 

Pavlom Basaríkom, Geoplán  pod č.158/2022, dňa 07. 12. 2022 vytvorená  nová parcela č. 

KN-C
 
2027/2 o výmere 8m

2
, druh pozemku  trvalý trávny porast, odčlenená z pozemku parc. 

č. KN-C 2027, druh pozemku trvalý trávny porast, zapísaná na LV č. 280. Výmera pozemkov 

spolu je 985 m
2
. Kúpna cena je stanovená dohodou s vlastníkom pozemkov  3,50 €/ 1m

2
. 

Celková odkupná cena spolu  3 447,50 €. 

Hlasovanie: 
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Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo kúpu a prevod nehnuteľného 

majetku - pozemkov v lokalite Prašnice a na  ulici Družstevnej do vlastníctva Obce Spišská 

Teplica. Jedná sa o parcely č. KN-E 2034/11, v k. ú. Spišská Teplica, druh pozemku trvalý 

trávny porast o celkovej výmere 725 m
2
, KN-E 5194/1, v k. ú. Spišská Teplica, druh pozemku 

trvalý trávny porast, o celkovej výmere 66m
2
, KN-E 5195/1, v k. ú. Spišská Teplica, druh 

pozemku orná pôda, o celkovej výmere 186m
2
,  a novovytvorenú parcelu č. KN-C

 
2027/2 

druh pozemku trvalý trávny porast o výmere 8m
2
, odčlenenú návrhom geometrického plánu, 

vypracovaným Ing. Pavlom Basaríkom, Geoplán  pod č. 158/2022, dňa 07. 12. 2022 

z pozemku parc. č. KN-C 2027, v k. ú. Spišská Teplica, druh pozemku trvalý trávny porast, 

zapísané na LV č. 280, vo vlastníctve  JRD Spišská Teplica, s. r. o., Lesná 457, 059 34  

Spišská Teplica, IČO: 45281092.  Kúpna cena je stanovená dohodou 3,50 €/m
2
.  Celková  

odkupná cena predstavuje 3 447,50 €. 

13. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

13a) Vyhlásenie voľby HKO 

V zmysle §18a Zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. deň konania voľby 

hlavného kontrolóra vyhlási obecné zastupiteľstvo na úradnej tabuli a spôsobom v mieste 

obvyklým najmenej 40 dní pred dňom konania voľby tak, aby sa voľba vykonala počas 

posledných 60 dní funkčného obdobia doterajšieho hlavného kontrolóra. Kandidát na funkciu 

hlavného kontrolóra musí odovzdať svoju písomnú prihlášku najneskôr 14 dní pred dňom 

konania voľby na obecnom úrade. Súčasťou prihlášky je aj doklad o vzdelaní a údaje potrebné 

na vyžiadanie výpisu z registra trestov. Údaje podľa tretej vety obec bezodkladne zašle v 

elektronickej podobe prostredníctvom elektronickej komunikácie Generálnej prokuratúre 

Slovenskej republiky na vydanie výpisu z registra trestov. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  
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Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vyhlásilo konanie voľby Hlavného 

kontrolóra Obce Spišská Teplica na deň 08. 02. 2023. 

13b) Vyhlásenie voľby HKO -  zriadenie komisie 

Otváranie obálok a posúdenie podaných prihlášok zabezpečí komisia zložená z 

poslancov obecného zastupiteľstva, ktorá vyhodnotí splnenie podmienok jednotlivých 

kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra obce. 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici zriadilo komisiu na otváranie obálok a 

posúdenie podaných prihlášok pre voľby Hlavného kontrolóra Obce Spišská Teplica 

v zložení: 

1. Marcela Baranová, 

2. Zdenko Cibuľa,  

3. Ing. Pavol Pintek, 

4. Ing. Anna Schaleková,  

5. Ing. Ján Šeliga. 

14. Delegovanie členov rady školy za zriaďovateľa 

Na pracovnom stretnutí bolo uvedené, že Mgr. Nikola Šprochová končí pracovný 

pomer ku koncu roka 2022 a tým by nebolo vhodné, aby ostala členkou rady školy za 

zriaďovateľa.  

V zmysle §2 písm. d) Vyhlášky Ministerstva školstva SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa 

určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení, radu školy tvoria štyria delegovaní zástupcovia 

zriaďovateľa. Mgr. Nikole Šprochovej konči 31. 12. 2022 pracovný pomer, preto starosta 

obce navrhuje zmenu v zložení delegovaných zástupcov zriaďovateľa. 
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 Hlasovanie: 

Za: 
5 

Tomáš Buc, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek, Ing. 

Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 3 Marcela Baranová, Jozef Ďuriš, Zdenko Cibuľa 

Zdržal sa: 1 Marek Červeň 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpisov, s 

poukazom na ustanovenia § 24, § 25 ods. 5, ods. 8, ods. 9, ods. 12 písm. h) zákona č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov odvoláva zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ Spišská 

Teplica - Mgr. Nikolu Šprochovú, deleguje zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ s MŠ 

Spišská Teplica - Ing. Máriu Kláru Martinkovú. 

15. Predĺženie platnosti dokumentu Program rozvoja obce 2016 - 2022  

 Program rozvoja obce Spišská Teplica bol spracovaný podľa zákona č. 539/2008 Z. z. 

o podpore regionálneho rozvoja v znení zákona č. 309/2014 Z. z. v zmysle metodiky 

Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR a vychádza z PHSR obce Spišská 

Teplica na roky 2007 - 2013 a platného Územného plánu obce Spišská Teplica. PRo bol 

schválený Uznesením č. 127/2016 na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Spišskej Teplici 

dňa 15. 06. 2016 . V súčasnosti je platný PRO na roky 2016 - 2022, ktorý bol sčasti 

aktualizovaný schválením KPRSS a je potrebné aktualizovať ho pre nasledujúce obdobie. 

PRO bol schválený Dňa 22. 06. 2022 Obecné zastupiteľstvo schválilo Uznesením č. 48/2022 

zámer spracovať Program rozvoja obce na roky 2023 - 2030. Z dôvodu personálnych zmien 

na úseku rozvojových činností a sociálnom úseku a z dôvodu dlhodobých PN zamestnancov 

obecného úradu bolo potrebné riešiť ich zastupovanie a objektívne nebolo možné dodržať 

harmonogram spracovania PHSR/PRO. 

 

 Hlasovanie: 

Za: 

9 

Marcela Baranová, Tomáš Buc, Zdenko Cibuľa, Marek 

Červeň, Jozef Ďuriš, Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol 

Pintek, Ing. Anna Schaleková, Ing. Ján Šeliga 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 Potrebné kvórum : 5 
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici schválilo predĺženie strategického 

rozvojového dokumentu Programu rozvoja Obce Spišská Teplica na roky 2016 - 2022 do 

vypracovania nového Programu rozvoja obce na roky 2023 - 2030, resp. do 30. 06. 2023. 

 

16. Termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023 

V zmysle §12 Zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb. obecné zastupiteľstvo 

zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri mesiace. Harmonogram zasadnutí na rok 2023 

vychádza z termínov plnenia povinností v priebehu kalendárneho roka, ktoré ukladajú obci 

platné zákony. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie plánované termíny 

zasadnutí OZ v roku 2023. 

 

17. Rôzne + diskusia  

 

17a) Petícia za zachovanie predajne Mäso-Tatry, s. r. o. v priestoroch prevádzky Coop 

Jednota v Spišskej Teplici 

 

Dňa 12. 12. 2022 bola do podateľne obecného úradu doručená žiadosť spoločnosti  

Mäso-Tatry s. r. o., Osloboditeľov 455, 059 34 Spišská Teplica s priloženou petíciou. 

Žiadateľ žiada Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici, aby v zmysle nájomnej zmluvy 

požiadalo Coop Jednotu Poprad, spotrebné družstvo, Nám. sv. Egídia 27, 058 01 Poprad 

o predĺženie nájomnej zmluvy, ktorá bude ukončená 31. 12. 2022. Na 11 petičných hárkoch 

sa nachádza 212 podpisov. 

 

Poslankyňa Ing. Anna Schaleková sa chcela informovať, či má obec uzatvorenú 

zmluvu s Coop Jednotou. Starosta odpovedal, že sa jedná o zmluvu, ktorá je uzatvorená medzi 

Mäso-Tatry a Coop Jednota, avšak v texte žiadosti je napísané, aby v zmysle zmluvy 

požiadalo Coop Jednotu Poprad o predĺženie nájomnej zmluvy s Mäso-Tatry, ktorá bude 

ukončená 31. 12. 2022.   

 

Starosta odovzdal slovo p. Harabinovi, aby lepšie vysvetlil túto problematiku. Pán 

Harabin sa zapojil do diskusie, aby ozrejmil poslancom obecného zastupiteľstva a hosťom 

dôvod, pre ktorý žiadajú predĺženie zmluvy. Vyjadril sa, že petícia je iniciatívou občanov 

obce, pričom sa Mäso-Tatry a Coop Jednota vyše pol roka usilovali dohodnúť na výške 

nájmu, avšak Coop Jednota považuje Mäso-Tatry za svojho priameho konkurenta. Tým 

pádom sa obe strany dohodli na ukončení nájmu k 31. 12. 2022. Občania obce sa začali pýtať 

a usilovať o udržanie predajne Mäso Tatry, tým pádom vznikol nápad s petíciou, ktorú 

občania začali podpisovať. Budova Coop Jednoty bola postavená v akcii Z, čiže bola 

postavená občanmi obce. Coop Jednota dostala túto budovu počas privatizácie za nízku cenu. 

Obec však môže ovplyvniť Coop Jednotu, pretože existuje určitá nevysporiadaná časť, a to 

pozemok pod budovou, ktorý je majetkom obce. Pán Harabin sa vyjadril, že v blízkej 

budúcnosti bude otvorená prevádzka, ale do tej doby by musel zriadiť náhradné priestory 

a občania by zrejme museli v prípade záujme chodiť do skladu a výrobky si zabezpečovať 

touto cestou, pričom by nebolo možné uspokojiť každého občana. Na základe toho p. Harabin 

žiada o odsúhlasenie žiadosti a petície, a aby Coop Jednota dostala správu o tom, že občania 

chcú podporiť zachovanie predajne Mäso-Tatry.  

Pán starosta odpovedal, že text petície viac menej vyzýva, aby obecné zastupiteľstvo 

v zmysle zmluvy predĺžilo nájomnú zmluvu na priestory prevádzky, pričom si nie je istý 
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akým spôsobom by obecné zastupiteľstvo mohlo predĺžiť zmluvu a znenie evokuje, že text 

petície nie je vhodne sformulovaný.  

Ing. Pavol Pintek považuje za rozumné, že sa p. Harabin obrátil s touto požiadavkou 

na obecné zastupiteľstvo a obec môže požiadať Coop Jednotu o zachovanie prevádzky, avšak 

nikto nevie zaručiť, že aj v prípade pozitívnej reakcie od Coop Jednota budú priestory 

prenajaté firme Mäso Tatry. 

Pán starosta chcel ozrejmiť situáciu týkajúcu sa pozemku pod budovou. Pozemky sú 

doteraz evidované v katastri pod obcou. Obec mala stretnutia so zástupcami Coop Jednoty, 

pričom obe strany majú záujem tento pozemok vysporiadať, ale je nutné nájsť správny spôsob 

vysporiadania, či pôjde o prenájom alebo predaj. Nie je možné to vyriešiť na tomto obecnom 

zastupiteľstve. Pán starosta súhlasil s pánom Pintekom a jeho návrhom. 

Poslanec Jozef Ďuriš sa chcel opýtať, či zmluva Mäso-Tatry končí k 31. 12. 2022 a po 

tomto dátume musí priestory vyprázdniť a či nedošlo k rokovaniam o možnostiach predĺženia 

tejto zmluvy. Pán Harabin mu odpovedal, že výpovedná lehota je 31. 12. 2022, ale on by rád 

mal svoju prevádzku v týchto priestoroch aj naďalej nakoľko je sponzorom športových 

a kultúrnych podujatí v obci a zároveň zamestnáva aj občanov Spišskej Teplice.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskej Teplici vzalo na vedomie Petíciu za zachovanie 

predajne Mäso-Tatry, s. r. o. v priestoroch prevádzky Coop Jednota v Spišskej Teplici. 

 

Prestávka 18:17 – 18:28 

 

 Pán starosta informoval prítomných, že kultúrna komisia oslovila viacerých 

interpretov s cenovými ponukami na Teplický jarmok 2023. Pán starosta sa taktiež vyjadril, 

že Teplický spravodajca je v poslednom štádiu pripomienkovania a dúfa, že spolu 

s kalendárom bude distribuovaný do každej domácnosti ešte do Vianoc. 

 Bola zverejnená výzva na voľbu členov rady školy, ktorá sa týka novej voľby za 

zástupcov rodičov a termín volieb do 20. 01. 2023. 

 Poslanec Zdenko Cibuľa položil otázku ohľadom rady školy. Uviedol, že obec 

deleguje 4 členov a ani jeden z týchto členov nie je poslancom. Je toho názoru, že minimálne 

2 poslanci by mali byť členmi rady školy za zriaďovateľa a tým by chcel dať návrh na 

hlasovanie a nominovanie dvoch poslancov za zriaďovateľa.  

 Pán starosta odpovedal, že návrh zo strany poslanca sa môže podať, avšak na toto 

zastupiteľstvo nie sú pripravené žiadne podklady a môže sa to zahrnúť do programu 

najbližšieho zasadnutia obecného zastupiteľstva. Pán starosta sa vyjadril, že nechce byť 

zodpovedný za hlasovanie ohľadom niečoho, čo nebolo predmetom programu zasadnutia 

a materiály boli poslancom doručené v predstihu, pričom nebol podaný žiaden podnet na 

zmenu alebo doplnenie programu.  

 Pán Zdenko Cibuľa smeroval túto otázku na hlavného kontrolóra JUDr. Martina 

Hoffmana, či je možné hlasovanie v prípade, že sú prítomní všetci 9 poslanci.  

 Pán Hoffman odpovedal, že existujú pravidlá hlasovania a programu, ktoré sú 

zakotvené  v zákone č. 369/1999 o obecnom zriadení, kde je v §12 uvedený bližší postup 

rokovania obecného zastupiteľstva. V odstavci 4 a 5 uvedeného zákona je to definované takto:  

„Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zverejňuje na úradnej tabuli obce a 

na webovom sídle obce aspoň tri dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia na začiatku zasadnutia. Najprv sa 

hlasuje o bodoch návrhu programu podľa odseku 4. Na zmenu návrhu programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov.“ Pán 

Hoffman sa vyjadril, že všetky z vyššie uvedených bodov boli obecným zastupiteľstvo 
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dodržané a akýkoľvek návrh na zmenu mal byť vyjadrený na začiatku zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Z jeho pohľadu prijímať v diskusií návrhy zmien je dosť neštandardné.  

 Poslanec Jozef Ďuriš chcel informovať prítomných poslancov a hostí, že mu neboli 

doručené pracovné materiály, tým pádom sa ospravedlnil a z pracovného stretnutia odišiel. 

Taktiež chcel poukázať na skutočnosť, že na oficiálnej stránke obce je pri každom poslancovi 

pekne uvedené v akej komisií sa nachádza a akú má funkciu, avšak pri jeho mene akákoľvek 

informácia chýba a je tam napísané iba poslanec.  

Pán starosta odpovedal, že odporúča takéto operatívne veci riešiť telefonicky 

a uviedol, že z jeho pohľadu tam nebol žiaden úmysel. V prípade, že pochybenie nastalo, pán 

starosta sa ospravedlnil a vyjadril sa, že sa budú usilovať, aby sa to v budúcnosti 

neopakovalo, ale určite neexistujú žiadne predsudky, či zaujatosť voči osobe pána Ďuriša. 

Starosta sa taktiež vyjadril, že sa chyba opraví v najbližšej dobe a poukázal, že nikto nie je 

neomylný. Podľa informácií, ktoré padli na pracovnom stretnutí boli materiály pánovi 

Ďurišovi doručené iným poslancom. Pracovné stretnutia sú na to, aby sa materiály prešli a 

vydiskutovali sa veci, aby poslanci neboli na zastupiteľstve prekvapení o predmete rokovania 

a existuje väčší priestor na hlbšie rozobratie problematiky.  

  

18. Interpelácie poslancov  

 

Neboli prednesené 

 

19. Záver 

 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a všetkým prítomným poprial príjemné 

prežitie Vianočných sviatkov.  

 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Zuzana Maškulková, Ing. Pavol Pintek 

Zapísala: Nikola Podhorská 

 

 

V Spišskej Teplici dňa 23. 12. 2022 

 

 

 

 

 

 

 v. r.   v. r.  

.................................................... .................................................... 

   Ing. Mária Klára Martinková  Ing. Radoslav Šeliga 

 prednosta OÚ   starosta obce 


